



Aanwezig: Nele Vankevelaer, Lies Salien, Witse Tirry, Jonas Verlinden, Manosj Vos, Dario Nucibella, Victor Vaes, Kris Metdepenningen, Jolan Dewalheyns, Simon Vanden Auweele, Joachim Heldens, Oskar Dehairs, Joren Bielen, William Adam, Roan Bommerez, Simon Pauwels, Timo Vandevenne, Diete Loenders, Xander D'hondt, Sander Goos, Arne Brams, Tim Ver Elst, Marti Geudens, Jolan Vreysen, Willem Bruylant, Suta, Nabila Fachrunnisa Hidayat, Zeynep Orman, Ruben Schepers, Christopher Kurniawan, Robbe Willaert, Robin Janssens, Hans Jansen, Jack Pou, Mathilde Blanc, Mats Vandemeulebroucke, Alexander Herbots, Wout Rubbrecht (38)

Afwezig: Samuel Finé, Maarten Vanzeebroeck, Tjorven Kerckhofs, Dante Van Oeteren, Jethro Young, Flor Victoor, Thomas Luyten, Yarne Billen, Jonas Vleminckx, Samy Van Vooren (10)

Volmacht: Jonas Verlinden (Lucie Meeus), Victor Vaes (Axel Geyskens), Sander Goos (Kristan Van Den Kieboom), Marti Geudens (Kato Muller), Jolan Vreysen (Seppe Sels), Christopher Kurniawan (Luca Peluso), Mats Vandemeulebroucke (Jelle Cuypers) (7)

Excused: Kobe Casaer (1)

Volgende AV: Aula Groep T – 12 December 2025

Agenda

1. Goedkeuring agenda
2. Goedkeuring vorig verslag (21/09/2025)
3. Ontslag Hendrik Vandeput, Alexander Nieto Rodriguez en Corneel Peeters raadgevende leden AV
4. Update Website
5. Update Cultuurreis
6. Percentuele Verdeling Winst Nova
7. Cooptaties
 1. Simon Ghijsbrecht
 2. Marcel Mugisha
 3. Selin Bayramova
 4. Buse Kesen
 5. Nihan Can
 6. Lukas Demarsin
8. Varia

1. Goedkeuring Agenda

De agenda werd goedgekeurd met handopsteking.

2. Goedkeuring vorig verslag (21/09/2025)

Het vorige verslag werd goedgekeurd met handopsteking.

Wout: Zijn er al acties genomen rondom het interessanter maken van het Industria lidmaatschap? Dit is al meerdere keren aangehaald op de AV.

Nele: Inderdaad, dit had ik al genoteerd, maar tot nu toe nog geen actie voor ondernomen. Dit zal zeker tijdens de volgende RvB besproken worden.

3. Ontslag Hendrik Vandeput, Alexander Nieto Rodriguez en Corneel Peeters raadgevend leden AV

Hendrik, Alexander N. en Corneel hebben laten weten dat zij niet langer bereid zijn om aanwezig te zijn op de AV, en zijn daarbij ontslagen als raadgevende leden van de AV.

Hendrik: Ik ben al 12 jaar deel van **Industria**. Ik vind het spijtig dat daar nu een einde aan komt. Ik wou even snel mijn appreciatie uiten naar deze vereniging. Ik wil nog zeker uitgenodigd zijn op **Industria**-evenementen en natuurlijk als kookteam.

Hendrik: De reden dat ik stop met de AV, is dat ik de meeste problemen meermaals over de jaren heb meegemaakt en ik weet omdat ik vertrouwen heb dat jullie deze kennis ook hebben. Ik ben altijd bereikbaar om vragen te beantwoorden.

4. Update Website

Timo leidt dit project en geeft een update.

Timo: De website heeft momenteel enkele problemen, waardoor we op zoek zijn naar een nieuw platform. De huidige website is erg traag, zit vol foutmeldingen die zichtbaar zijn voor gebruikers en draait op een server die zijn end-of-life heeft bereikt. We willen niet blijven verderwerken met het voortdurend patchen van bugs en beginnen daarom volledig opnieuw. De website is oorspronkelijk gemaakt door **Stifi** en werd tot vorig jaar onderhouden door **Fresh Pepper Design**.

Timo: Onze website is verdeeld in drie platformen: het BR platform, KD en de algemene weergave. Ook hieronder vallen de shiften, members en activiteiten. We willen deze bestaande functionaliteit behouden. Tot nu toe gebruikten we **Wordpress** als basis voor de website en met behulp van plugins de functionaliteiten toegevoegd. **Wordpress** biedt onvoldoende maatwerk om onze website stabiel en performant te houden.

Timo: Functionaliteiten die we zeker willen toevoegen zijn onder andere een centraal account voor de volledige website. Daarnaast willen we ook zelf de code van de website kunnen

veranderen. Ook mail lijsten waar ze worden aan toegevoegd gebaseerd op de interesses van de user.

Timo: We hebben al naar enkele mogelijke partners gekeken. **Nano Support** is al lang heel aanwezig bij de werking van ons praesidium. **Amexio** is een grote internationale partner, en heeft een kantoor in Heverlee. **Van Ons** is een Nederlands bedrijf dat voor **Medica** en **Apolloon** de website heeft gemaakt.

Jonas: Als het op de financiën neerkomt, komt dit terug op een later puntje op de agenda. Er zou dan al €25.000 apart worden voor de website.

Robbe: Enig idee hoeveel het totale project zou kosten? Nu heb je het over €25.000 euro, maar gebaseerd op het verleden kan dit snel opslagen.

Timo: Ik heb eerlijk gezegd geen idee, wegens dat ik zelf nog nooit heb samengewerkt met een website partner.

Jonas: De €25.000 is niet de inschatting van de totale kost, maar het bedrag dat momenteel beschikbaar is.

Mathilde: Ik wil ook dat er een duidelijke manier van kennisoverdracht wordt uitgewerkt om te vermijden dat de website-functionaliteit afhankelijk is van wie er in het praesidium zit. Als er dat jaar minder ICT-ervaren leden zijn, moeten we met de website verder kunnen.

Mats: Wat **Timo** bedoelt is dat we momenteel een partnership zoeken met een bedrijf, niet per se dat het bedrijf de volledige website voor ons gaan maken. Elk jaar gaat de balans van kennis wat veranderen, en hierbij dus ook hoeveel de partner gaat moeten voorzien.

Robin: Zijn we zeker dat een bedrijf het gaat toelaten dat we zelf code gaan schrijven en aanpassen? Het lijkt mij het eerder een probleem voor het bedrijf als wij aan hun code kunnen.

Timo: **Amexio** heeft ons hier al toestemming voor gegeven, maar ik begrijp je zorgen.

Robin: Ik zou dan eerder een geïsoleerd deel van de website zelf coderen, niet heel de website openlaten naar het praesidium toe om te kunnen aanpassen. Dat kan leiden tot mogelijke problemen.

Lies: **Mathilde**, wat bedoel je met website kennisoverdracht?

Mathilde: In het verleden verliep dit altijd moeilijk. Ik wil dat er een manier wordt uitgewerkt om dit te vermijden.

Timo: Zoals een soort HowToWebsite?

Mathilde: Ja, of op een andere manier.

Xander: Is er al een idee om ervoor te zorgen dat deze website op lange termijn blijft bestaan? En dat we dus later niet in de problemen geraken en weer een nieuwe website moeten opstarten.

Timo: Vooral kijken naar een provider die op lange termijn ondersteuning kan blijven bieden. Dit zou dan via een langetermijncontract zijn.

Robbe: Ik zou zelf niet code beginnen schrijven als het goedkoper is om de partner het te laten doen.

Nele: Dit is inderdaad een punt dat we kunnen meenemen binnen de werkgroep.

Mathilde: Hebben we een inschatting hoeveel dat de jaarlijkse kosten zouden betreffen, zoals onderhoud en hosting? Ook hoeveel het kost om bugs op te lossen.

Timo: Websitekosten vallen meestal onder de hostingkosten. Dus aanpassingen vallen daar ook onder.

Mathilde: Het moet duidelijk zijn waar deze kosten precies vandaan komen.

William: Is het doenbaar om een licentie te voorzien om zelf een website te bouwen? En dit dan laten gebeuren door leden of misschien ook externen.

Timo: Zeker niet door externen.

Hendrik: Het probleem dat ik blijf zien, is dat **Industria** altijd voor de goedkoopste optie gaat. Bij elke website die we tot nu toe hebben gehad, was dat het geval. Zoek een bedrijf dat nauw met je samenwerkt en jullie werking echt begrijpt. Als een bedrijf de code niet met je wil delen, houden ze je afhankelijk. Probeer een partner te vinden die écht bij jullie past. Denk niet per se aan het geld, maar vooral aan de samenwerking.

Mats: De werkgroep meetings rond deze website zijn elke 2 weken. Kom naar ons om feedback te geven of vragen op te lossen. We zijn nog volop bezig met de uitwerking en willen de website

zo nuttig mogelijk maken tot het praesidium. Ook bedankt aan **Timo** voor al het werk dat hij erin heeft gestoken.

Robbe: Wie is er nog deel van de werkgroep?

Mats: Mezelf, **Jelle**, **Timo**, **Witse**, **Dario** en **Jonas** als financiële raadgever.

Wout: Zijn er klachten of feedback vanuit bedrijven of **Groep T** rondom dat we een nieuwe website zouden bouwen? Bijvoorbeeld, **Groep T** heeft veel bijgedragen aan de creatie van het BR platform.

***Context:** Dit platform is opgesteld door **Nano Support** en is gebaseerd op de BR website. Maar daarbovenop is er ook een bestelsysteem voor Jobfair ontwikkeld. Dit is een onafhankelijke entiteit en hoort niet bij de **Industria** website.*

Dario: **Groep T** wil dit platform behouden, en we hebben ze uitgenodigd om de meetings bij te wonen waar het BR gedeelte van de nieuwe website besproken wordt. We hebben nog €5000 over voor als er nodige aanpassingen aan het huidige platform zijn, maar alleen als het echt moet.

Wout: Zit goed samen met **Groep T** tijdens het opstellen van de website. Hun mening is belangrijk.

Hendrik: De website waar **Dario** het over heeft is niet de **Industria** website, maar een onafhankelijk platform voor de **Jobfair**.

5. Update Cultuurreis

Willem: We hebben wat aanpassingen gemaakt rondom het concept van de cultuurtrip. Het oorspronkelijke plan was om naar Praag te gaan, maar dit bleek uiteindelijk te duur, zeker vergeleken met de prijzen van vorige jaren. Daarom moesten we op zoek een nieuw plan. Omdat het transport de grootste kost was, zijn we gaan kijken naar Parijs en Amsterdam als mogelijke alternatieven.

Willem: Uiteindelijk hebben we dus voor Parijs gekozen. De capaciteit van de reis is wel veranderd naar 30 in plaats van 40 man. De transportkosten zijn gedaald naar 3300 euro. Dit geeft ons de kans om meer te doen tijdens het verblijf in de stad.

Willem: Nog een andere reden om voor Parijs te kiezen was dat de activiteiten bijna altijd gratis zijn. Er zijn wel 2 activiteiten die afhankelijk zijn van de studenten die meegaan, omwille van hun EU-lidmaatschap status. Dit hebben we dan pessimistisch gebudgetteerd. We willen natuurlijk de studenten de optie geven om vrij rond te lopen in Parijs, maar ook suggesties voorzien rondom wat ze kunnen bezoeken.

Willem: Het zou dan uiteindelijk €199 kosten voor niet leden en €185 voor leden. Dit maakt het dus ook aantrekkelijk om ons lidmaatschap te kopen. Voor deze cultuurtrip hebben we twee andere activiteiten afgelast om budget vrij te maken. Dit zou gaan om 175€.

Mats: Bedankt voor de update, maar waarom heb je 2 activiteiten afgelast? Ik denk dat we met dat klein budget meer waarde kunnen brengen als onafhankelijke activiteit dan dit te besteden aan de reis. Dan kunnen we meer studenten betrekken, wat uiteindelijk het doel van **Industria** is.

Willem: De movie night is afgelast omdat we hadden gehoopt op een korting vanuit **Nadia**, maar spijtig genoeg nog geen antwoord hebben gekregen. Zij werkt bij **Cinema ZED**.

Alexander H: Jullie gaan met de trein? Dat lijkt me duur.

Willem: De prijzen van de treinen zijn heel variabel, dus de budgettering is opgesteld met genoeg marge.

Alexander H: In vorige jaren gingen we met een **FlixBus**, wat veel goedkoper was dan de trein optie. Contacteer hen voor een groepsticket, want het lijkt me een aantrekkelijkere optie.

Tim: Ik zou liever 100 euro meer betalen dan een **Flixbus** nemen.

Mathilde: Hoe wil je de trip promoten?

Willem: We gaan een Eclair BSA organiseren volgende maandag. Het zou dan als promo zijn voor de cultuurtrip, en we delen ook flyers uit.

Robbe: Is er een minimumaantal deelnemers? Omdat dat we in mijn jaar de cultuurtrip al eens hebben afgelast.

Marti: Probeer naar aula's te gaan om uitleg te geven over de cultuurtrip.

Mathilde: Waarom is het maximaal aantal deelnemers verlaagd naar 30?

Willem: Anders zitten we over het budget.

Mathilde: Ik zou dan eerder opteren voor een **Flixbus** en meer deelnemers.

Xander: Hoeveel deelnemers waren er vorig jaar?

Diete: 44 deelnemers.

Wout: Het verschil voor leden bedraagt slechts €14. Probeer dit verschil nog groter te maken om een lidmaatschap interessanter te maken voor studenten.

Mats: Waarom zijn er zoveel verantwoordelijken? Waarom vijf?

Willem: Dit zijn gewoon **Team Cultuur** en **Team International**.

Mats: Lijkt me gewoon veel voor 30 deelnemers.

Wout: Voor onze ski trip waren we met 4 verantwoordelijken voor 300 man.

Diete: Vorig jaar waren we met minder, ik zou gewoon met **Team Cultuur** alleen gaan.

Mats: Ik zeg dit gewoon omdat dit een grotere besparing zou opleveren dan het afgelasten van activiteiten. Vergeet dit zeker niet bij het plannen van opkomende evenementen.

6. Percentuele Verdeling Winst Nova

Jonas: Er staat nu €104.740,45 op de reserve rekening. Volgens het IR zouden we €4740,45 moeten verdelen over zowel de investeringsrekening en de beleggingsrekening, en de verdeling laten beslissen door de **RvQ** en **AV**.

Jonas: De **RvQ** is voorstander van het volledige bedrag over te zetten naar de investeringsrekening. Zijn we voor of tegen dit voorstel? Indien de AV tegen stemt, doen we het via de verdeling dat het IR weergeeft.

Robbe: Wat is de verdeling volgens het IR?

Jonas: De verdeling is 70% naar de beleggingsrekening en 30% naar de investeringsrekening. Met de **RvQ** willen we het volledige bedrag verplaatsen naar de investeringsrekening.

Mats: We moeten eens overeenkomen over hoe nuttig de reserve rekening is, omdat het huidige bedrag dat hierop staat niet voldoende is voor grote problemen op te lossen.

Alexander H: We hebben deze discussie eerder al eens gevoerd, wat geleid heeft tot de 100k regel in het IR. Dit leek ons toen een goeie strategische reserve voor noodgevallen.

Hendrik: 100k is het legale verzekerd getal door de overheid.

Er volgt een stemming plaats via handopsteking. De uitslag is als volgt:

Voor: 37

Tegen: 0

Onthouding: 1

De AV keurt hierbij goed dat het volledige bedrag wordt overgezet naar de investeringsrekening. Dit bedrag komt uit op **€4740,45**.

7. Coöptaties

Alle kandidaten stellen zichzelf voor en er worden een aantal vragen gesteld. Een discussie neemt plaats na alle introducties. De coöptaties worden goedgekeurd via een anonieme stemming.

Wout: Er is een ongeschreven regel dat studenten een 50% CSE nodig hebben om bij Industria te komen. Voldoen jullie hieraan?

1. Simon Ghijsbrecht

Simon is geïnteresseerd in de Vice Events functie.

Een stemming neemt anoniem plaats. De uitslag hiervan is als volgt:

Voor: 45

Tegen: 0

Onthouding: 0

Simon wordt gecoöpteerd met een 2/3^e meerderheid.

2. Marcel Mugisha

Marcel is geïnteresseerd in de Events functie.

Een stemming neemt anoniem plaats. De uitslag hiervan is als volgt:

Voor: 44

Tegen: 0

Onthouding: 0

Marcel wordt gecoöpteerd met een 2/3^e meerderheid.

3. Selin Bayramova

Selin is geïnteresseerd in de Communicatie functie.

Een stemming neemt anoniem plaats. De uitslag hiervan is als volgt:

Voor: 43

Tegen: 0

Onthouding: 1

Selin wordt gecoöpteerd met een 2/3^e meerderheid.

4. Buse Kesen

Buse is geïnteresseerd in de Sport functie.

Een stemming neemt anoniem plaats. De uitslag hiervan is als volgt:

Voor: 44

Tegen: 0

Onthouding: 0

Buse wordt gecoöpteerd met een 2/3^e meerderheid.

5. Nihan Can

Nihan is geïnteresseerd in de onderwijs functie.

Een stemming neemt anoniem plaats. De uitslag hiervan is als volgt:

Voor: 45

Tegen: 0

Onthouding: 0

Nihan wordt gecoöpteerd met een 2/3^e meerderheid.

6. Lukas Demarsin

Lukas is geïnteresseerd in de sport functie.

Een stemming neemt anoniem plaats. De uitslag hiervan is als volgt:

Voor: 41

Tegen: 2

Onthouding: 2

Lukas wordt gecoöpteerd met een 2/3^e meerderheid.

Wout: Als je tegen een kandidaat stemt, laat dan wel weten aan de AV waarom. We hebben allemaal een belangrijke mening. Je mag die altijd delen met de rest.

8. Varia

Wout: We hebben gemerkt dat kennisoverdracht moeilijk is geweest in de laatste jaren. We willen daarom ook een organisatiestructuur voorstellen meer zekerheid te creëren op lange termijn. Je kan dit verwachten op een volgende AV.

Mats: We zien dat er veel verandert, en willen dus ook de structuur van **Industria** aanpassen om nieuwe uitdagingen beter aan te gaan. We zullen jullie hier nog updates over geven.

Lies: Kom naar de karaoke teambuilding!

Jack: ECC was twee weken geleden, en ik wil even laten weten dat **Deloitte** heel content was met het verloop hiervan.

Mats: Hoe gaat het met de alumni evenementen?

Nele: Om een beetje context te geven, we hebben al ideeën uitgewerkt, maar de datums vallen momenteel niet goed. Ik ben samen met **Lies** hier nu een oplossing voor aan het vinden, omdat ik mijn aanwezigheid op de **LOKO** en **Stura AV** moet behouden. Ook **Recup** beschikbaarheden vallen tegen.

Mats: Probeer de alumni nogmaals te betrekken hiermee. Je hebt dit al eens gedaan eerder in het jaar, maar opnieuw hierover overleggen mag altijd.

Robbe: Ik hou van **Recup**, maar niet alle activiteiten moeten daar zijn.

Hendrik: Probeer alumni te betrekken om individuele activiteiten te organiseren.

Hendrik: Nodig mij uit als kookteam a.u.b.

Jonas: Kom naar de volgende AV op 12 december! Mijn exploitatie van **Itero** moet goedgekeurd worden.

Robbe: Wanneer gebeurt de Nova exploitatie?